



香港舞蹈团招标公告 Hong Kong Dance Company Tender Notice

参考编号 Reference Number : (202425FA01) in HKDC/Tendering

招标项目 Invitation to tender for : 香港舞蹈团艺术科技计划

Hong Kong Dance Company Art Technology Project

香港舞蹈团现诚邀合格的承办商就一项全新艺术科技计划的器材供应及制作服务进行投标。
The Hong Kong Dance Company (HKDC) invites qualified tenderers to submit tenders for the provision of equipment and production services for an exciting Art Technology Project. We are seeking innovative and experienced vendors who can contribute to the success of this project.

投递标书 Submission of Tender

有兴趣投标者，请联络以下联络人索取投标数据。

Please contact the undersigned for the tender details.

投标书应以密封信形式邮寄或投入至香港皇后大道中345号上环市政大厦4楼香港舞蹈团的投标箱内，或以加密电邮(PDF格式)发至香港舞蹈团财务及行政部(accounts@hkdance.com)，同时发送电邮密码至另一指定邮箱(hr@hkdance.com)。投标书须于截标日期2024年5月10日12时前送达上述地址或指定电邮。逾期递交的标书概不受理。

The tender should be addressed or deposited in the tender box of the Hong Kong Dance Company on the 4th floor of the Sheung Wan Municipal Services Building, 345 Queen's Road Central, Hong Kong, or by an encrypted email (in PDF format) to the Finance and Administration Department (accounts@hkdance.com) and send the decryption password to the designated email (hr@hkdance.com). The tender should arrive not later than 12nn on 10 May 2024. Late tenders will not be accepted.

截标日期

2024年5月10日中午12时正

Closing Date/Time

10 May 2024, at 12nn

联络人数据 Contact Person

洪小姐

香港舞蹈团

香港皇后大道中345号上环市政大厦4字楼

直线电话: (852) 3103 1808

电邮: winnie@hkdance.com

Ms Winnie Hung

Hong Kong Dance Company

4/F Sheung Wan Municipal Services Building 345

Queen's Road Hong Kong

Direct Line: (852) 3103 1808

Email: winnie@hkdance.com

本招标公告刊登于香港舞蹈团网站: <https://www.hkdance.com/>

This tender notice is available on the Hong Kong Dance Company website at <https://www.hkdance.com/>.

2024年4月22日 22 April 2024